

#095

世界海關組織亞太區認可經濟營運商計劃準認證工作坊圓滿舉行

World Customs Organization Pre-accreditation Workshop on AEO Programmes for the Asia-Pacific Region Concluded with Success

香港海關由2025年3月17日至3月21日,在中國海關合作基金的支持下,與世界海關組織合辦為期五天的亞太區認可經濟營運商計劃準認證工作坊。

貿易關係及公共傳訊科高級參事李志銘先生為工作坊揭開序幕並作開幕致辭。他表示是次工作坊的目的不單是讓參與者提高AEO的專業知識,更重要是透過從各方面考核並挑選參與者成為世界海關組織AEO認證專家。

工作坊匯聚了14名亞太區的代表及4名世界海關組織的AEO專家參與,各出席代表在工作坊期間先概述了各自地區的 AEO 計劃,然後世界海關組織專家在各環節包括小組活動、個案分析及演說等考核參與者對AEO的專業知識。此次工作坊是亞太地區的一項重大成就,旨在增加該地區的AEO專家團隊成員。





Hong Kong Customs co-hosted the Pre-accreditation Workshop on AEO Programmes for the Asia-Pacific Region with the WCO for five consecutive days, from March 17 to March 21 2025. This event was organized with the financial support of the Customs Cooperation Fund of China.

The workshop commenced with a welcoming speech from Head of Trade Relations and Public Communication, Mr. Lee Chi Ming, Simon. Mr. Lee highlighted that the intensive workshop not only aimed to increase the participants' professional knowledge on AEO but also assess them on their AEO expertise in all aspects.

The workshop brought together 14 representatives from the Asia-Pacific Region and 4 AEO experts from the WCO. The participants first shared their own AEO Programme, and then the WCO experts assessed their AEO knowledge through group exercises, case studies as well as presentations. This workshop was a major achievement for the Asia-Pacific Region, as it will increase the pool of AEO experts in the region.

